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Verslag Seniorenraad 
28 september 2023

Datum: Donderdag, 28 september

Aanwezig: Aangestelde leden:
Willy Lavrijsen - voorzitter, Any Van Rompaey - ondervoorzitter, Anny Dom,
Guy Verbessem, Joost Verstraeten, Ferdi Gobien, Gerda Raets, Gust Vereist, 
Gerda Laeremans, Vera Hoogers

Waarnemers:
Milde Mallants, Lien Du Four

Afwezig: /

Verontschuldigd: Mon Claerhout, Maria Van Regenmortel, Lidia Lemmens

Secretaris: Nathalie Gijsels

AGENDA
1 Openfng seniorenraad
2 Verslag vorige verslag
3 Seniorenbevraging - resultaten & Memorandum
4 Advies zitbanken
5 Nieuwe voorzitter gezocht
6 Seniorenweek
7 Evaluatie uitstap Kaasboerin
8 Varia
9 Volgende vergadering en sluiting van de vergadering

1. Opening seniorenraad

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.

2. Verslag vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd door de aanwezigen 
Opvolging van het vorige verslag-

- Grootouderdagen scholen- Er werd dit jaar weer een poging gedaan om de
grootouderdagen in kaart te brengen in functie van de seniorenweek De organisatie van 
de seniorenweek is in september vaak al rond, maar scholen vaak dan pas hun volledige 
kalender voor het nieuwe schooljaar kennen
Bij de navraag in het voorjaar van 2023 was er 1 schooi die al wel reageerde en de 
grootouderdag valt niet in de seniorenweek
Uit het verleden bleek dat dit af en toe inderdaad zo is, maar slechts sporadisch en het is 
dus geen constante.
In de toekomst zal dit met meer bevraagd worden bij de scholen omdat het in praktijk zeer 
moeilijk blijkt om de seniorenweek af te stemmen op de grootouderdagen.



■ Senioren informatiepunt
Gezien Buurtzorg de Geburen (na besprekingen) al goed blijkt te doen wat een 
seniorem'nformatiepunt zou moeten zijn EN zij een centraal nummer hebben (wat 
de seniorenraad aangaf als must voor een senioreninformatiepunt) zal er geen 
apart senioreninformatiepuntpunt meer komen.
Er zal in samenwerking wel gewerkt worden aan de bekendmaking van Buurtzorg. 
Seniorenraad vult aan dat er ook onvoldoende gekend is wat Lokaal 
Dienstencentrum De Geburen allemaal doet en dat het standje op de markt wel 
heel goed was. Echter maandelijks een standje voorzien is praktisch zeer 
belastend.

- Stembureau WZC
Er werd navraag gedaan, maar praktisch is dit zeer moeilijk. Bv. capaciteit van 
woonzorgcentrum is te laag, er moeten extra voorzitters en bijzitters zijn, als je 
het in Mijlen doet, moet je het ook in Kessel kunnen voorzien,...
Opmerking: Heist op den Berg gaat de Mindermobiele Centrale inzetten voor de 
verkiezingen.
Nathalie geeft dit nog eens door zodat het misschien ook nog voor Mijlen bekeken 
kan worden.

- Belastingaangifte
Ook hierover werd navraag gedaan. Extra zitdagen bekomen is niet zo eenvoudig. 
De fysieke zitdagen zijn vooral bestemd voor personen die echt hulp nodig 
hebben bv. slechthorend, ingewikkelde aangifte,...
Wie toch graag verder geholpen wordt kan telefonisch een afspraak maken (FOD 
financiën). Je wordt dan opgebeld om jouw aanvraag telefonisch te overlopen en 
in orde te maken.
Werken met vrijwilligers is moeilijk gezien de diversiteit en soms ook 
complexiteit van de aanvragen.
Wie al ervaring heeft met de telefonische hulp, blijkt wel tevreden.

- Bloesem-project Woonzorgcentrum
Wordt voorgesteld op de vergadering in december.
Bloesem komt van het Engelse ‘BloshonV en staat voor:
Bevordering van 
Levenswaarde bij 
Ouderen door 
Samenwerking 
Hohsme en het 
Opbouwen van 
Mentale capaciteit

3. SENIORENBEVRAGING - RESULTATEN & MEMORANDUM

Samen overlopen we de resultaten van de bevraging.
Met de werkgroep, die de bevraging ook opstelde, wordt er samengezeten om conclusies op te 
maken en het memorandum voor te bereiden Wie nog extra wenst aan te sluiten kan dat 
Het overleg gaat door op vrijdag 6 oktober 2023 om 13 OOu

Vanuit het lokaal bestuur wordt voorgesteld om met alle adviesorganen een gezamenlijk 
memorandum op te stellen (zoals bv jeugdraad, cultuurraad, maar ook lokaal overleg kinderopvang, 
bestuursraad bibliotheek, milieuraad, )
Binnen het gezamenlijk memorandum is er witruimte en ruimte voor nuances voorzien, gezien met elk 
orgaan over alle items dezelfde mening zal hebben Er zijn natuurlijk ook wel wat items waar dit wel 
zo zal zijn en waar we dan samen tot iets kunnen komen



Tijdens het proces kan er nog altijd beslist worden om een eigen weg te bewandelen als toch blijkt dat 
het gezamenlijk memorandum met is, waar de seniorenraad naartoe wilt
De seniorenraad gaat er op die voorwaarden mee akkoord om mee te werken aan het gezamenlijk 
memorandum Nathahe geeft dit door aan de collega die dit coördineert

4. ADVIES ZITBANKEN
We overlopen samen het advies van de zitbanken. De leden van de seniorenraad geven 
aanpassingen. O.a.:

- Meer aandacht voor picknickbanken in de tekst. Nathalie vult nog iets aan bij het 
besluit hierover. Bij het stukje over het Heerdplein zal er ook nog iets over 
toegevoegd worden. Verder staat er hier en daar al iets vermeldt (bv. Beekpark, 
Kesselse Heide)

- Situatie parochiezaal Den Heerd even bekijken (= ondertussen wat gewijzigd)
- Stukje toevoegen over Kessel centrum (staat bij de inhoudstafel, maar ontbreekt) 

De seniorenraad gaat ermee akkoord dat het advies, bewerkt met de nodige aanvullingen, 
zo overhandigd wordt aan het lokaal bestuur.

5. NIEUWE ONDERVOORZITTER GEZOCHT
Nu Vera de seniorenraad zal verlaten moeten we op zoek naar een nieuwe ondervoorzitter Bij deze 
heeft iedereen even de tijd om hierover na te denken. Op de volgende raad zullen we bekijken wie de 
kandidaten zijn en bij meerdere kandidaten zal er gestemd worden
Opmerking m verband met de statuten- De seniorenraad zou toch heel graag enkele wijzigingen zien 
ondanks dat de andere adviesraden hier minder nood aan hebben. Een wijzing over het aantal 
onafhankelijke leden, zou de seniorenraad sterker maken en ook naar de toekomst toe. Het is jammer 
om geëngageerde mensen te moeten weigeren omwille van de statuten

6. SENIORENWEEK
Flyers en affiches zijn klaar en kunnen meegenomen worden Nathalie zorgt nog voor verdere 
verspreiding
Lme Dance er worden drankbonnetjes voorzien vanuit het Lokaal bestuur, 1 per betalende persoon 
op die manier is ook hun bijdrage effen voor wie graag mee wilt dansen
De bijdrage is nodig voor OKRA Bevel om uit de kosten te komen (huur zaal, Sabam,...). Ook voor 
andere activiteiten in de seniorenweek wordt er een bijdrage gevraagd met uitzondering van de 
wandeling en de film.

7. EVALUATIE UITSTAR KAASBOERIN
Kort samengevat Uitstap was in eerste instantie uitverkocht, maar 2 deelnemers haakten af omdat ze 
even op een ‘wachtlijst’ kwamen Dit was omdat de Kaasboerin geen 50 plaatsen wilden reserveren 
voor ons, terwijl het met zeker was dat deze ook gevuld zouden geraken
Deelnemers waren tevreden, het eten was oké, muziek stond wel veel te luid Dit laatste werd ook al 
doorgegeven
in het verleden zijn we nog nooit me zo veel mensen naar de Kaasboerin geweest



8. VARIA

- Aan het woonzorgcentrum te Mijlen en Kessel is een beweegwandeling uitgezet die 
door iedereen gemaakt kan worden. Het is een permanent doorlopende wandeling 
met tussendoor laagdrempelige opdrachten om je aan het bewegen te brengen. 
Buurtzorg deed ook beweegsessies in samenwerking met CM aan de Beweegbank in 
Bevel. Er waren 7 inschrijvingen.

- Stand van zaken terreinen De Vos - Kets:
De bouwwerken op de site zullen gefaseerd verlopen met start voorzien voor de zomer van 
2024. In een eerste fase zal er gestart worden met een winkelruimte.
In een verdere fase is het de bedoeling dat ook sociale woningen voorzien worden en 
mogelijks ook een sociaal project. Hierover zijn de gesprekken nog lopende.
Er is vooral nood aan meer winkelmogelijkheden, liefst niet te duur in Kessel. Dus 
hopelijk biedt deze site met winkelruimte een interessant aanbod. Welke keten hier 
zal inkomen is nog niet bekend en dit heeft ook het Lokaal bestuur niet in de hand. 
Het zal er van af hangen wie zich aanbiedt. De seniorenraad kijkt er naar uit. 
Opmerking: ook in Bevel zijn er minder (goedkopere) winkelomogelijkheden. Bevel 
heeft als nadeel dat het een minder strategische ligging heeft voor 
supermarktketens.
Nochtans zou de burgemeester in een interview gezegd hebben dat er al te veel 
winkels zijn in Mijlen. Sommige leden van de seniorenraad vinden het jammer dat 
dit zo veralgemeend wordt.

9. VOLGENDE VERGADERING & SLUITING VAN DE VERGADERING

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid.

De volgende vergadering is op 7 december om 9.30u. in de Raadzaal.
Het Dagelijks bestuur komt samen op 16 november om 9.30u in vergaderzaal ‘Slijper’

Andere vastgelegde data:

Seniorenraad: 29/2 (open seniorenraad)
Dagelijks bestuur: 15/2

De secretaris, 
Nathalie Gijsels

De voorzitter, 
Willy Lavrijsen



Nog wat nieuws (gewoon ter info)

ISO (Interregionale 
Stuurgroep 
Ouderenbeleid) en 
Vlaamse ouderenraad 
organiseert een trefdag 
voor lokale 
ouderenraden op 9 
februari 2024 in Lier. 
Interesse? Zet het alvast 
in je agenda, meer info 
volgt

9 februari - Lier | 5 maart - Oostende 112 maart - Gent 115 maart - Leuven | 26 maart - Hasselt

Een
programma 
voor en door 

lokale
ouderenraden
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Infosessie
Het erfrecht en de zorgvolmacht
Woensdag 8 november • 19.00 uur - 20.30 uur

Notaris Stéphanie Westerlmck werpt een 
licht op de veelgestelde vragen rond 
gftif zorgvolmacht en bespreekt welke 
jjl|f>pèn er nodig zijn bijeen nalatenschap 
en handelingsonbekwaamheid

Gratis infosessie in de 
Parochiezaal van Bevel
(Bevels Heerdplem 1)

Inschrijven verplicht via.
buurtzorg.degeburen@zusters-ber)aarbe
of tel. 0470 89 90 90
ff-- ^

Buurtzorg de 
Geburen 
organiseert op 8 
november een 
infosessie over 
zorgvolgmacht in 
de parochiezaal in 
Bevel.
Zeg het gerust 
verder.
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Er is ook een nieuwe commissaris aangestetd bij de politiezone:

Dirk Van Peer is de nieuwe korpschef van 
politiezone Berlaar-Nijlen

Herentalsenaar komt met ervaring en een duidelijke visie naar Berlaar-Nijlen

Vanaf 1 juni 2023 heeft de lokale politie van Berlaar-Nijlen een nieuwe korpschef. De 
politieraad van politiezone Berlaar - Nijlen, voorgezeten door burgemeester Paul Verbeeck, 
droeg op 26 april eerste commissaris Dirk Van Peer voor als nieuwe korpschef van de 
politiezone Berlaar-Nijlen. De Minister van Binnenlandse Zaken tekende inmiddels zijn 
aanwijzingsbesluit. Dat verschijnt kortelings in het Staatsblad.

Voor Herentalsenaar Dirk Van Peer is de functie van korpschef niet nieuw. Hij is al enige tijd 
waarnemend korpschef in de naburige PZ Neteland. Na het behalen van zijn directiebrevet in 
oktober vorig jaar, keek hij al snel naar PZ Berlaar-Nijlen om het mandaat van korpschef 
definitief op te nemen.


